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رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در آیین افتتاح، کلنگ زنی و رونمایی از 30 پروژه به ارزش 20 هزار میلیارد تومان به مناسبت هفته ملی
حمل و نقل مطرح کرد؛

فصل جدید در حمل و نقل عمومی شیراز آغاز می شود
در مراسمی با حضور مسئولین ملی، استانی و شهری، 30 پروژه حملونقل با اعتباری بالغ بر 20 هزار میلیارد تومان در این شهر افتتاح و کلنگزنی شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، سید ابراهیم حسینی، رئیس شورای اسلامی شهر شیراز، در آیینی که به مناسبت هفته ملی حملونقل
برگزار شد، از افتتاح و کلنگزنی 30 پروژه جدید در حوزه حملونقل خبر داد. این پروژهها که مجموعاً 20 هزار میلیارد تومان اعتبار دارند، شامل نوسازی

ناوگان اتوبوسرانی، احداث پارکینگجدید، توسعه مترو و سایر زیرساختهای حملونقل عمومی میشود.

حسینی با اشاره به کلنگزنی یک پارکینگ ۱۷۰۰ واحدی و آغاز عملیات اجرایی چندین ایستگاه مترو، گفت: امروز شاهد آغاز فصل جدیدی در حمل و نقل
عمومی شیراز هستیم. با اجرای این پروژهها، شاهد نوسازی ناوگان اتوبوسرانی، احداث پارکینگبزرگ و توسعه شبکه مترو خواهیم بود.

وی افزود: هدف اصلی ما از اجرای این پروژهها، افزایش رضایتمندی شهروندان و کاهش مشکلات ترافیکی است. بهبود وضعیت حمل و نقل عمومی،
کاهش آلودگی هوا و صرفهجویی در وقت و هزینه شهروندان را به دنبال خواهد داشت.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز همچنین به موفقیتهای اخیر شهرداری در حوزه حمل و نقل اشاره کرد و گفت: در حال حاضر، شیراز از نظر وضعیت
اتوبوسرانی در مقایسه با سایر شهرهای کشور در جایگاه بسیار خوبی قرار دارد و به زودی شاهد نوسازی کامل ناوگان اتوبوسرانی خواهیم بود.

حسینی با بیان اینکه در حوزه تاکسیرانی نیز اقدامات خوبی صورت گرفته است، افزود: شیراز تنها شهری است که به رانندگان تاکسی یارانه پرداخت
میکند و همچنین تسهیلات ویژه برای خرید خودروهای جدید در اختیار آنها قرار میدهد.

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز تأکید کرد: در بخشهای مختلف، حوزه حمل و نقل در زمینههای تجهیزاتی و برنامهریزی مدیریت ترافیک، بحمدالله
توفیقات خوبی داشته است. ما به دنبال این هستیم که کارها را بهطور فنی و عملیاتی مدیریت کنیم تا موجبات رضایت و خشنودی مردم فراهم شود.

مهمترین قسمت کار ما این است.

حسینی در پایان، ضمن ابراز رضایت از روند اجرای پروژهها، اعلام کرد: خوشبختانه شاهد هستیم که پروژه های شهرداری نه تنها مطابق برنامه پیش
میرود، بلکه در برخی موارد حتی از برنامه زمانبندی نیز جلوتر هستیم. این پیشرفت سریع نشان از تلاش شبانهروزی همکارانمان در شهرداری و

حمایتهای شورای شهر دارد.

وی افزود: هدف اصلی ما این است که با اجرای پروژههای مختلف، رضایت شهروندان را جلب کرده و امید به آینده را در آنها افزایش دهیم. اگر در
نهایت کار باعث شود که مردم خوشحال و راضی باشند و امید بیشتری به آینده داشته باشند، ما نیز به عنوان خدمتگزاران مردم احساس رضایت

خواهیم کرد.


